
ZÁPISNICA ZO ZASADNUTIA RADY ŠKOLY 

pri Základnej škole Šmeralova 25, 080 01 Prešov zo dňa 14. 12. 2023 

________________________________________________________________ 

Program:  

1. Otvorenie  

2. Oboznámenie sa s Návrhom Plánu práce Rady školy pri ZŠ Šmeralova 25, Prešov na rok 2024 

3. Aktuálne problémy školy  

4. Diskusia  

5. Uznesenie  

6. Záver  

Prítomní:  

Mgr. Martina Bryndzová  

Mgr. Adriana Tomičová  

Alena Hajtolová  

PaedDr. Slávka Čorejová  

MUDr. Peter Bandura, PhD.  

Ing. Martina Kurucová  

Ing. Róbert Pervan  

Neprítomní, ospravedlnení:  

PhDr. Janette Langová, MBA 

 Ing. Svetlana Pavlovičová, MBA  

Lenka Stanková 

JUDr. Maroš Handzo 

K bodu 1: 

Zasadnutie otvorila a viedla predsedníčka Rady školy Mgr. Martina Bryndzová, ktorá privítala 

prítomných členov rady školy /ďalej RŠ/. Pani predsedníčka oboznámila prítomných členov RŠ s 

programom zasadnutia a následne vyzvala členov hlasovať za jeho schválenie. Všetci prítomní 

jednohlasne súhlasili s programom zasadnutia.  

K bodu 2: 

Dokumenty k Návrhu Plánu práce Rady školy pri ZŠ Šmeralova 25, Prešov na rok 2024  boli aj 
vopred poslané elektronicky všetkým členom RŠ. Pani predsedníčka informovala prítomných, že RŠ 
končí mandát 18.5.2024. 30 dní predtým sa uskutočnia voľby do RŠ pre pedagogických 



a nepedagogických zamestnancov. Následne prebehnú voľby aj pre rodičov žiakov ZŠ. Z tohto dôvodu 
budú dve mimoriadne zasadnutia RŠ. 

K bodu 3: 

K aktuálnym problémom školy sa radia v tomto období najmä problémy s hygienou u žiakov, 

ktorí sú na školu pridelení zo Starej tehelne 8. Jedná sa najmä o výskyt vší a švábov. 

K bodu 4: 

V diskusii sa p. Bandura informoval o čerpaní finančných prostriedkov pri rekonštrukcii 

kuchyne. Zároveň p. Čorejová vyzvala prítomných zástupcov pedag. a nepedag. zamestnancov, aby 

o dôležitých veciach v predstihu informovali zástupcov poslancov, aby sa následne vedeli vyjadriť pri 

schvaľovaní na zastupiteľstve a zakomponovať požiadavky a pripomienky na jednotlivých komisiách. 

P.Bryndzová predniesla požiadavku pre poslancov, či by vedeli zabezpečiť financovanie AED do našej 

školy. 

K bodu 5: 

RŠ berie na vedomie Návrh Plánu práce Rady školy pri ZŠ Šmeralova 25, Prešov na rok 2024, 

ktorý bol schválený. 

K bodu 6:  

V závere sa pani predsedníčka Mgr. Martina Bryndzová poďakovala prítomným za účasť a 

ukončila zasadnutie. 

 

V Prešove 15.12.2023  

Zapísala: Mgr. Adriana Tomičová (zapisovateľka) ...............................................  

Mgr. Martina Bryndzová (predsedníčka rady školy) ............................................. 

 

 

 

 

 


